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  - Po meni to je velika greška da budem iskren.   Nije problem u samom procesu u kome JKP
više nije starčevački, smatram da će najveći problem biti u visini računa. Računi su već
poskupeli i pribojavam se da će se to nastaviti. “Draće“ nas za pretplatu, da se tako izrazim. U
svakom slučaju, nadam se da će sve na kraju biti u redu.
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